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Styremøtereferat 19.06.2024 
 
Dato: 19.06.2024 
 
Sted: Båtforeningens lokaler i båthavna 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  X 

Anders Agnalt   

Rino Bangor   

Roger Thorvaldsen  X 

Jon Vidar Lauritzen  X 

Gerd Runhovde  X 

 
 

  

Agenda: 

 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger) 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/bevegelser (Rino) 

6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar 
7. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe» (Gerd) 

(Sak fra sist møte). 

8. Sekretær ønsker å informere om «tilstanden til hjemmesiden» (Gerd) 
 (sak fra sist møte) 

9. Sommerfest (Gerd) 

(Sak fra sist møte) 
10. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger. Hvordan skal vi håndtere dette nå  
     og i fremtiden? (Marius) 

11. Hytteeiere bruker avfall containere i båthavna. Er dette ok? (Gerd) 
12. Fordeling av eie og leie plasser i båthavna. Flere henvender seg til sekretær om  

     dette. Ønsker informasjon (Gerd) 
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Referat: 

  
1.  Godkjenne referat fra sist møte:  

Referat godkjent 
  

2. Vedlikeholdsplan/årshjul: 
Alt ok. 

  
3. Økonomi: 

Anders ikke tilstede. Fravær meldt.  
  

4. Ledig plasser i havna?  
Status den samme som ved forrige styremøte; 

Leie: 1 stk 3 m, 2 stk 3,5 m, 2 stk 4 m. 
Kjøpe: 1 stk 2,5 m, 1 stk 3 m, 2 stk 4 m. 

  
5. Arbeidsgruppe bryggefront:  

Rino ikke til stede. Fravær meldt. Det er tidligere bestemt at neste steg i denne 
prosessen er å starte måling av eventuelle bevegelser. Dette er foreløpig ikke 

utført. 
  

6. Arbeidsgruppe port:  
Porten er montert og alt er klart. 32 medlemmer har ikke fått brikke samt 4 
leieplasser. Pga ferieavvikling utsettes igangsettelse av brikke/ port til etter 

ferien. Dette pga styret vurderer at det er stor sannsynlighet at medlemmer 
og leieplasser ikke kommer til å hente kort i tide.  
  

7. Facebooksiden ønskes endret fra «side» til «gruppe»: 
Det ble diskutert fordeler og ulemper ved dette og styret kom frem til at det 

blir vanskelig å ha en gruppe som alle kan skrive innlegg og forvente svar på. 
Henvendelser til båtforeningen ønskes mottatt gjennom båtforeningens 
hjemmeside. Her finnes også telefonnummer til styrets medlemmer.  

Årsaken til at noen ønsker muligheten for innlegg er hvis det skjer noe i 
båthavna og en kan varsle f.eks båteier.  

For at båteiere eller andre som ser noe som bør varsles, så kom det opp 
forslag om å sette opp en informasjonsplakat til styrets medlemmer, som kan 
kontaktes. Dette jobber styret med å få på plass.  

Utover dette, har alle fått tilsendt bryggeoversikt på mail. Her er oversikt 
over hvem som ligger hvor og telefonnummer og mail de kan kontaktes på.  
  

8. «Tilstanden til hjemmesiden»: 
Hjemmesiden til båtforeningen trenger en oppdatering. Sekretær undersøker 

dette og det jobbes videre med denne saken til høsten. 
  

9. Sommerfest: 
Båtforeningen inviterer til høstfest. Det kommer eget innlegg om dette på 
båtforeningen sin hjemmeside og på facebook. Pga ferieavvikling blir ikke dette 
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før i august. Medlemmer og de som leier plasser inviteres. Det blir en påmelding 
for dette. Styret kjøper inn reker og tilbehør til maten.   
  

10. Båt har krasjet og skade brygga og uteligger: 
Det jobbes med denne saken. Utfall ikke avklart. Reparasjoner utføres når deler 

kommer. Styret skal arbeide med denne/ slike saker til høsten, for å få en 
bedre måte å håndtere dette på i fremtiden.  
 

11.  Hytteeiere og avfallshåndtering: 
Det er pr. i dag ikke noe problem med at avfallscontainer er overfylt. Det er 

inngåtte avtaler med noen hytteeiere. Dette pga ulike «gjenytelser» som 
gagner båtforeningen og dens medlemmer. Styret ser derfor ikke på dette 

som ett problem i dag. Hvis containere blir overfylte, så får styret ta dette 
opp til en ny diskusjon.  
 

12. Fordeling av eie og leie plasser i båthavna: 
Har gått gjennom rutiner for dette i styret. Havneansvarlig har kontroll på dette. 
Medlemmer oppfordres til å ta kontakt med havneansvarlig hvis de lurer på noe 

vedrørende leie og eie av båtplass. 
 

Sekretær: 

Gerd Runhovde 
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